
Interpelácia č. 89/2018   
 

 

5. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 1.8.2018  

 
 

Tomko: 

Občan zo sídliska Sever, dotazoval sa ma na Ternavskú ulicu. Bol tam vykopaný výkop 

zeminy, nadväzne tam bol navezený makadam. Čo tam mesto plánuje? Parkovisko, alebo za 

akým účelom sa tam vykopalo a prečo sa v tom ďalej nepokračuje, už to asi dva týždne tak 

stojí.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ternavská ulica, áno je to priestor, ktorý bude využitý ako spevnená plocha na parkovanie 

podobne, ako na sídlisku Juh. Práce sú realizované takisto v rámci možnosti, keďže aj 

stavebná skupina, potom aj pracovná skupina Ing. Kereštana, pracuje súbežne na viacerých 

častiach mesta, ale je snahou to ukončiť v dohľadnom termíne a pokračovať potom 

v objektoch alebo v častiach na Podjavorinskej a Kutnohorskej ulici. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 
 

 

 

 

 

 

 


